

本會將優先取錄以下合資格人士，如您未符合以下資格，請跳過此部份

Eligible applicants from the categories below will be enrolled first.

If you do not belong to these categories, please continue to the next section.

評選類別: (詳情請參閱評選方法，並於 ☐ 內填上 ☒ 號，只可選擇一個項目)

Selection Category: (Please read **Selection criteria**, and check **ONE** item **ONLY**)

第一類別 Category A		
☐ I : 香港超級聯賽球會(2024-2025)推薦之職業球員 (9 個名額) Hong Kong Premier League Club (2023 -2024 or 2024 -2025) Recommendation (9 quotas)	所屬球會: Affiliated Club:	
☐ II : 具比賽經驗人士(9 個名額 + 2 個女子名額) (於適用的 ☐ 內填上 ☒ 號) With Playing Experience (9 quotas + 2 quotas for female players) (Check as appropriate)		
3 分 3points ☐ 香港代表隊 HK Representative Team ☐ 香港女子足球代表隊 HK Women Representative Team Players	代表年份 Year(s):	
2 分 2points ☐ { 甲組職業球員(13-14 球季或以前); 或 Hong Kong 1st Division Club Player (13-14 season or before); or 超級聯賽職業球員(14-15 球季至現在) Hong Kong Premier League (14-15 season up to now)	Year of Registration: 所屬球會: Affiliated Club:	註冊年份:

個人健康及資料使用聲明

Declaration

本人的健康及體能良好，適宜參加上述課程。如果因本人的疏忽、健康或體能欠佳，而引致於參加這項活動時傷亡，主辦機構則無需負責。

I, the undersigned, am physically fit and healthy to join the captioned course. The HKFA is not responsible for the death and injury caused by my negligence and physical or health unfit.

本人確認及同意中國香港足球總會(簡稱“足總”)收集及持有本人於填寫教練個人記錄時所提交之個人資料，並同意該等資料將用於有關足總之日常運作目的。

I, the undersigned, hereby acknowledge and give consent to the Football Association of Hong Kong, China Limited (“HKFA”) to collect and hold my personal data for the purposes of and in relation to the daily operations of HKFA.

姓名: _____

簽署: _____

日期: _____

* 完 *